



佛光山愛民頓講堂 大悲懺法會通啓

IBPS, Edmonton Great Compassion Repentance Dharma Service

各位護法信徒 吉祥：

本道場為慶祝觀世音菩薩成道，謹訂於7月26日上午9:30啟建「大悲懺法會」，祈仗菩薩慈悲願力，加被善信人等增福增慧，平安如意。歡迎您閣府蒞寺，共霑法益！

欲贊助法會功德或隨喜供齋及花果者，請洽本道場報名登記。

佛光山愛民頓講堂 謹啟

Auspicious greetings devotees & friends:

In celebration of the Birthday of Avalokitesvara Bodhisattva, a Great Compassion Repentance Dharma Service will be held on Sunday, July 26, 2026, from 9:30am to 12:30pm. We offer prayers for blessings and wisdom from Avalokitesvara Bodhisattva, wishing all a year of peace and prosperity. Everyone is warmly invited to join us for this meaningful service. To make a donation, please complete the form below and register either at the temple or via email.

※ 支票抬頭 Please make cheque payable to **IBPS**

※ 電子捐款 E-transfer to donationedm@ibps.org

Yours in Dharma,
IBPS, Edmonton

----- 請撕下寄回 Return the form -----

佛光山愛民頓講堂 大悲懺法會登記表

IBPS, Edmonton Great Compassion Repentance Dharma Service

聯絡人：(中文)		(English)
Contact person		
電話： Tel	電郵： Email	佛光卡： FGS Card
通訊處： Address		
功德芳名 (宣疏迴向/每名功德金\$30) Names of Beneficiaries (each \$30)		
\$30 X ____ =		

供花果 功德芳名 Name(s) for Flower & Fruit Offerings	功德金 Donation (\$)	供齋 功德芳名 Name(s) for Meal Offering	功德金 Donation (\$)

出席法會 Attend the Service : ☐ No 不要 ☐ Yes 要 / 結緣品 Snacks : ☐ No 不要 ☐ Yes 要 _____

退稅單據 Tax receipt : ☐ No 不要 ☐ Yes 要 _____ (退稅單姓名必須與捐款人銀行戶名相同)

The name on the tax receipt must match the name on the cheque or e-transfer.

退稅單地址 Address for tax receipt : ☐ Same as above 同上 _____

總功德金：_____ Cash/Cheque# _____ E-transfer Date : _____ Tax receipt No. _____